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 ماجرای تیراندازی سرباز وظیفه
 به پرسنل یگان امداد

مرکز اطلاع رســانی فرمانده انتظامی البرز اعلام کرد که 
فرمانده انتظامی این استان ، برای علت تیراندازی جنون 
آمیز سرباز وظیفه یگان امداد شهرستان ساوجبلاغ به سمت 
یکی از مامورین درحال گشت دستور ویژه صادرکرده است 
.اوایل بامداد، یکی از سربازان وظیفه یگان امداد شهرستان 
ساوجبلاغ، به دلیل نامعلوم، به سمت یکی از پرسنل این 
یگان که با هم، در حال گشــت زنی بودند، در یک اقدام 
جنون آمیز و با اسلحه در اختیار، شلیک که منجر به فوت 
وی می شود.در ادامه این اطلاعیه آمده است: قاتل در ادامه 
و پس از تیراندازی به سمت یکی از شهروندان، که منجر به 
فوت وی نیز می شود، خودرو آن شهروند را به سرقت برده 
و بی هدف، به سمت استان های غربی حرکت می نماید 
که با اقدام اطلاعاتی صورت گرفته، خودرو شناسایی، طی 
تعقیب و گریز، قاتل بدون توجه به دستور ایست پلیس، به 
مسیر خود ادامه می دهد که عوامل انتظامی با رعایت کامل 
قانون بکارگیری سلاح، به سمت خودرو شلیک، که بدلیل 

واژگونی خودرو، ضارب نیز فوت می کند.

گازگرفتگی در کترینگ، دو قربانی 
گرفت

بنابر اعلام سخنگوی سازمان آتش نشانی، گاز گرفتگی در 
یک کترینگ، جان دو نفر را گرفت.سید جلال ملکی ، در 
این باره گفت: ساعت ۱۱:۱۸ دقیقه ظهر امروز یک مورد 
حادثه احتمال گاز گرفتگی به آدرس محله کاشانک خیابان 
صبوری به ســامانه ۱۲۵ آتش نشانی اعلام شد و در پی 
آن ایســتگاه شماره ۱۰۶ بلافاصله به محل اعزام شد.وی 
افزود: با اعزام عوامل مشاهده شد در یک رستوران کترینگ 
به وســعت حدود ۱۰۰ تا ۱۲۰ متر که بخشی از فضای 
کوچکی از آن برای اســتراحت کارگران بود، بر روی یکی 
از تخت ها آقای حدوداً ۳۰ ساله و بیرون از محل استراحت 
نیز جوانی حدودا ۱۵ ســاله از پرسنل رستوران که ایرانی 
هم بودند، جان خود را از دست داده اند.سخنگوی سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهر تهران درباره علت این 
حادثه ادامه داد: علت اصلی فوت توســط عوامل پزشکی 
قانونی بررسی و اعلام نظر می شود اما با توجه به اینکه در 
محل از آبگرمکن دیواری بدون دودکش استفاده می شد و 
تمام آلاینده ها به داخل محیط پس زده شده و همچنین 
علائمی که در بدن افراد وجود داشت، احتمال گاز گرفتگی 

با گاز مونوکسید کربن وجود دارد.

ماموران رشوه 60 میلیون ریالی سوداگر 
مرگ را رد کردند

رئیس بازرسی فرماندهی انتظامی استان خوزستان از صحت 
عمل و رد رشوه ۶۰ میلیون ریالی ۲ مامور وظیفه شناس در 
شهرستان اهواز خبر داد.سرهنگ »علی صالح صالحی« در 
تشریح این خبر اظهار کرد: در پی دستگیری یک سوداگر 
مرگ سابقه دار و کشف مقادیری مواد مخدر از نوع تریاک 
به همراه آلات و اداوات استعمال و ۳۱ عدد فشنگ کلت 
کمری از منزل او توسط ماموران کلانتری ۲۵ شهرستان 
اهواز، یکی از بستگان متهم حین اعزام به دادسرا به منظور 
رهایی از چنگال قانون و چشــم پوشی مبلغ ۶۰ میلیون 
ریال پول نقد را به عنوان رشوه به ۲ مامور پلیس پیشنهاد 
داد. ایــن مقام انتظامی افزود: ماموران وظیفه شــناس با 
صحت عمل خود ضمن رد این عمل ناشایست موضوع را 

صورتجلسه و ضمیمه پرونده کردند.

دستگیری زورگیران نارمک
 سرکلانتر چهارم پلیس پیشگیری پایتخت، از دستگیری 
۲ زورگیر در محله نارمک خبر داد.سرهنگ امیرهوشنگ 
امیری گفت: با افزایش سرقت به روش زورگیری و تهدید 
با سلاح ســرد دستگیری سارقان در دستور کار عملیات 
کلانتری ۱۲۷ نارمک قرار گرفت.وی با بیان اینکه مأموران با 
تحقیقات انجام شده موفق شدند سارقان را شناسایی کنند، 
افزود: این تحقیقات ادامه داشت تا این که یکی از گشت های 
انتظامی این کلانتری هنگام گشت زنی در محله نارمک این 
۲ زورگیر را سوار بر یک دستگاه موتورسیکلت مشاهده و 
درست قبل از آنکه این متهمان بتوانند از یک شهروندان 
سرقت و زورگیری کنند در حین ارتکاب جرم دستگیرشان 
کردند.سرکلانتر چهارم پلیس پیشگیری پایتخت تصریح 
کرد: در بازجویی و بررسی اولیه از متهمان یک قبضه سلاح 
سرد کشف و متهمان در تحقیقات اولیه با توجه به شواهد 
و ادله موجود به جــرم خود و زورگیری در محله نارمک 
و ۱۰ فقره سرقت مشابه اعتراف کردند.سرهنگ امیری با 
اشاره به سوابق متهمان در خصوص سرقت و تحمل حبس 
در زندان در پایان خاطر نشان کرد: تحقیقات بیشتر برای 
کشف جرایم احتمالی متهمان و شناسایی مال باختگان 

ادامه دارد.

تاکید فرمانده فراجا بر لزوم اصلاح 
قانون به کارگیری سلاح

فرمانده کل انتظامی کشــور می گویــد که اصلاح قانون 
بکارگیری سلاح جزو مطالبات فراجاست.

فرمانده کل انتظامی کشــور ســردار احمدرضا رادان در 
خصوص آخرین پیگیری و رایزنــی فراجا با نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی پیرامون تصویب اصلاح قانون به 
کارگیری سلاح اظهار داشت: ما مطالبه می کنیم؛ اگر این 
قانون اصلاح نشــود به روزی می رسیم که شاید مجرمان 
نســبت به عوامل انتظامی جری شوند و نباید این اتفاق 

بیفتد؛ اگرچه الان این گونه نیست.
فرمانده کل انتظامی کشور تصریح کرد: باید ما برای تأیید و 
تصویب این قانون قدم برداریم و این موضوع جزو مطالبات 

ما است.
گفتنی  است قانون به کارگیری سلاح مصوب حدود ۲۹ 
ســال پیش اســت که اصلاح آن بعد از جریان شهادت 
سرهنگ علی اکبر رنجبر در دی ماه ۱۴۰۰ که به واسطه 
عدم شلیک مامور پلیس به شرور چاقو به دست رخ داد، به 
جریان افتاد و در انتظار برای تصویب نهایی در صحن علنی 

مجلس شورای اسلامی قرار دارد.

حوادث

فعالیت سامانه بارشی در جنوب کشور
ســازمان هواشناسی کشور از فعالیت ســامانه بارشی در 
جنوب کشــور از یکشنبه خبر داد.ســازمان هواشناسی 
کشــور در اطلاعیه ای اعلام کرد: با فعالیت سامانه بارشی 
در جنوب کشور یکشــنبه در استانهای بوشهر هرمزگان 
جنوب استانهای فارس و خوزستان برخی نقاط کهگیلویه 
و بویراحمد و دوشنبه در استان هرمزگان جنوب استانهای 
فارس، بوشهر، کرمان و سیستان و بلوچستان رگبار و رعد 
و برق وزش باد شدید موقت گاهی گردوخاک و در برخی 
نقاط تگرگ پیش بینی می شود. این وضعیت در این دو روز 
در جزایــر واقع در خلیج فارس تنگه هرمز و دریای عمان 
نیز پیش بینی می شود.در این اطلاعیه آمده است: در سایر 
نقاط کشور تا روز چهارشنبه جوی آرام خواهیم داشت. از 
اواخر وقت چهارشنبه و روز پنجشنبه سامانه بارشی دیگری 
از ســمت شمال غرب وارد کشور شده و در مناطق شمال 
غرب غرب جنوب غرب استانهای واقع در دامنه  های زاگرس 

مرکزی و البرز مرکزی سبب بارش میگردد.

تشکیل کارگروه آلودگی ارس با 
ارمنستان

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست از تشکیل کارگروه 
مشــترک و نشســت های دو جانبه با کشور ارمنستان 
برای رفــع آلودگی رودخانه ارس خبــر داد و گفت: بر 
اســاس کارگروه و تفاهمات ایجاد شــده در بازه زمانی 
کوتاهی آلودگی ارس رفع خواهد شــد.علی سلاجقه در 
پاسخ به پرسشی درباره آخرین وضعیت ایجاد همکاری 
و تفاهم نامه با ارمنســتان برای رفع آلودگی ارس اظهار 
کرد: کشــور جمهوری اسلامی ایران با کشور ارمنستان 
ارتباط هایی را داشتند، خوشبختانه در همین دوره اول، 
معاونت انســانی سازمان حفاظت محیط زیست در این 
کارگروه متشــکل از وزارت صمت، وزارت نیرو و جهاد 
کشاورزی و امور خارجه در کشور ارمنستان حضور پیدا 
کردند که ســه تفاهمنامه در آن کارگروه ایجاد شد.وی 
تصریح کرد: کشــور ارمنستان به خوبی به وظایف خود 
عمل کرده است و در بازه زمانی یک ماهه کارگروه خود را 
معرفی کرد. کارگروه ما نیز شکل گرفته و نشست دوجانبه 
نیز انجام خواهد شــد و امیدواریم که دولت ارمنستان 
رویکرد مناسبی داشته باشد. ما از ظرفیت های کارشناسی 
کشور خودمان استفاده می کنیم هم در زمینه صنایع و 
معادن و هم در زمینه های دیگر و فکر می کنم این روندی 
که در پیش گرفته  شده بسیار رو به جلو است و در یک 
بازه زمانی کوتاه می تواند مشکل آلایندگی ارس حل شود. 
در سال جاری در ۳ مرحله با مبلغی بالغ بر ۴ هزار و ۹۰۰ 
میلیارد ریال، ۲۲۶ پروژه محیط زیستی در کشور افتتاح 

شد که غالباً به مرحله بهره برداری رسیده اند.

۹2 هزار نیروی جدید در آموزش و 
پرورش جذب می شوند

وزیر آموزش و پــرورش از جذب ۹۲ هزار نیروی جدید در 
این وزارتخانه تا ســال آینده خبر داد.رضا مراد صحرایی در 
جمع مدیران و رؤســای مناطق و نواحی آموزش و پرورش 
استان خوزستان با تاکید بر اهمیت توجه به نیروی انسانی 
در آموزش و پرورش بیان کرد: تا پایان سال آینده تعداد ۹۲ 
هزار نفر در آموزش و پرورش کشور جذب خواهند شد که از 
این تعداد ۷۲ هزار نفر از طریق آزمون استخدامی ماده ۲۸ 
و مابقی این معلمان از طریق دانشگاه فرهنگیان به آموزش و 

پرورش سطح کشور خواهند پیوست.

هاشور

حالیکه  در  اجتماعــی:  گروه  همدلی| 
شــهرداری تهران طی ۲ ســال اخیر بارها 
مراســم  های مختلفی را بــرای رونمایی از 
اتوبوس  های نو وطنــی برپا و ادعا کرده که 
در همین راستا به زودی چند صد اتوبوس 
به ناوگان حمل و نقل عمومی اضافه شده، 
دعوای چند روزه اخیر شــهرداری با ایران 
خودرو حکایت از آن دارد که عملا تاکنون 
تعداد زیادی اتوبوس به شــهر تهران اضاقه 

نشده است.
ماجرا از جایی آغاز شــد که چند روز قبل، 
مدیرعامل ایران خودرو به اظهارات شهردار 
تهران دربــاره تعهد نکردن ایران خودرو به 

وعده تحویل اتوبوس ها واکنش نشان داد.
ابتــدا علیرضــا زاکانی شــهردار تهران در 
صفحه فضــای مجازی خــود درباره علت 
نهایی کردن قرارداد واردات اتوبوس برقی با 
شرکت های چینی نوشت: »بر حسب وظیفه 
از خودروســازان داخلی هم خرید کردیم با 
اینکه قیمــت بالاتری به مــا دادند، اما به 

تعهدات خود عمل نکردند.«
این گفته شهردار تهران از سوی ایران خودرو 
بــی پاســخ نمانــد و علیمــردان عظیمی 
مدیرعامل ایران خودرو در مراسم رونمایی 
از خودروی جدید این کارخانه گفت: »۴۰ 
دســتگاه اتوبوس برقی به شهرداری تهران 
تحویل دادیم و قرار بود ۲۰۰ میلیارد تومان 
بــه ما پرداخــت کنند که هنــوز ریالی به 

صورت نقدی پرداخت نشده است.«
وی با بیان اینکه شــهرداری به جای پول، 
ملک بــه ایران خوردو داده کــه آن را هم 
فروخته انــد می گوید: »یعنی شــهرداری 
فروش امــوال غیر کــرده و تخلف صورت 

گرفته است که مدارک آن وجود دارد.«
خودروهای ناقص

اما این موضوع از ســوی مهــدی علیزاده 
مدیرعامل شرکت واحد بی پاسخ نماند و وی 
اعلام کــرد: ، قرارداد خرید اتوبوس آتروس 
به تعداد ۱۷۵ دستگاه و ۲ دستگاه کشنده 
در ســال ۱۴۰۰ به مبلــغ ۵/۷۱۷ میلیارد 
تومان منعقد شد که بخش نقد آن به مبلغ 
۵۰۱ میلیــارد تومان پرداخــت و الباقی به 
مبلغ ۲۱۶ میلیــارد تومان در قالب غیرنقد 
بصورت ملک بــوده که جهت تحویل ملک 
به کارگــزار مورد تایید شــهرداری معرفی 
شده اند که در این راستا تا کنون با کارگزار 
به توافق نرســیده اند و در این راستا شرکت 
ایران خودرو دیزل بابت طلب غیر نقد خود 
در مراجع قضایی علیه شــهرداری تهران، 
شرکت واحد اتوبوسرانی و کارگزار مربوطه 
طرح شــکایت کرده که شــکایت مزبور از 
ســوی مرجع قضایی رد و رأی هم به نفع 
شهرداری و شــرکت اتوبوسرانی و کارگزار 

صادر شده است.
مدیرعامل شــرکت واحد با اشاره به اینکه 
آقایان به جای پاسخگو بودن درباره چرایی 
تحویل نــدادن اتوبوس ها بــه مردم تهران 
به دنبــال عملیات روانی علیه شــهرداری 
تهران به عنــوان نهاد خادم مــردم تهران 
هســتند ادامه داد: انتقاد شــهردار تهران 
از ســر دلسوزی و دوســتانه بود و ما هرگز 
وارد بحث  های بی ارتباط با موضوع خدمت 
به مردم نمی شــویم. صراحتا اعلام می کنم 
ایران خودرو دیزل پرداخت  نقدی  مطالبات 

شده است.
علیــزاده در ادامه تاکید کــرد: همچنین از 
۱۷۵ دســتگاه اتوبوس و ۲ دستگاه کشنده 
کامیــون، فقط ۱۷۰ دســتگاه تحویل داده 

شــده و ۵ دســتگاه اتوبوس و ۱ دســتگاه 
کشنده را تاکنون تحویل نداده اند.

وی با اشــاره به اینکه ما در قبال هر ریالی 
کــه به این شــرکت خودروســاز پرداخت 
کرده ایم باید در مقابل مردم پاسخگو باشیم 
ولی چه کنیم که آقایان در ســال ۱۴۰۰ و 
۱۴۰۱ تعداد ۱۷۰ اتوبوس را تحویل شرکت 
واحــد دادند و پولش را هــم کامل گرفتند 
گفت: ولی اتوبوس   هایــی که تحویل دادند 
آنقدر بی کیفیت بود که امکان بهره برداری 
از ۱۵۰ دســتگاه آن برای خدمت به مردم 
میسر نشــد و از کارخانه مستقیم به داخل 
ســامانه رفت و پارک شد.با این حال وی نه 
در مورد سرنوشــت ۱۷۰ دســتگاه به قول 
وی معیوب، صحبتی می کند و نه اینکه آیا 
این اتوبوس ها بالاخره به خیابان  های تهران 
رســیده اند یا نــه؟ از آن مهمتر اینکه چرا 
همــان زمان – یعنی دو ســال قبل – این 

ماجرا را علنی نکردند.
واگذار  ملک  قانونی  اشکالات  تکذیب 

شده
اما موضوع ملک مورد اشاره مدیرعامل ایران 
خودرو چه بود؟ ابــوذر مختاری مدیرعامل 
ســازمان املاک و مســتغلات شــهرداری 
تهران در این زمینه گفت: موضوع اختلاف 
این شــرکت با نحوه تســویه بدهی شرکت 
ارتباطی با شهرداری  کارگزاری های، مطلقاً 
با  تهران ندارد. مجموعه مدیریت شــهری 
تأمیــن منابع نقد و غیرنقــد همه تعهدات 
خود را عمل کرده است.وی درباره جزییات 
قــرارداد از جانب این شــرکت، اظهار کرد: 
در ســال ۱۴۰۰ قراردادی بین شــهرداری 
و شــرکت خودروســازی برای خرید ۱۷۰ 
دســتگاه اتوبوس و ۲ دســتگاه کِشنده با 
مبلغی بالغ بر ۷۱۷ میلیارد تومان منعقد و 
مقرر شــد که ۵۰۰ میلیارد تومان به صورت 

نقد و مابقی آن با تهاتر ملک انجام شود.
مدیرعامل سازمان املاک و مستغلات افزود: 
بر اساس شــرایط خودروســاز، شهرداری 
تهران همه تعهدات نقد خود را یک جا عمل 
کرده و تعداد ۱۲۰ اتوبوس را تحویل گرفت. 
همــان زمان املاکی بــرای ایفای تعهدات 
غیرنقد نیز به خودروساز مزبور معرفی شد 
اما از آنجایی که مورد توافق قرار نگرفت، از 
طریق یکی از کارگزاران تسویه بدهی  حواله 
انجام پذیرفت. به ایــن ترتیب به غیر از ۵ 
دستگاه اتوبوس و ۱ دستگاه کِشنده، مابقی 

اتوبوس ها در اختیار شهر قرار گرفت.
وی با یادآوری آنکه مفاد قرارداد میان این 
ارتباطی به  خودروســاز و کارگزاری، هیچ 
مدیریت شهری نداشــته و هیچ نقشی در 
انعقاد این قرارداد نداشــته اند، اضافه کرد: 
به هرحال شــرکت خودروســازی موفق به 
کارســازی حواله های غیرنقد خود نشد. در 
پی اختلافات ایجادشــده، شکایتی از جانب 
شرکت خودروساز علیه کارگزاری در مراجع 
قضایی مطرح شد که در نهایت دستگاه قضا 
بــه نفع کارگزاری و علیه خودروســاز رأی 

صادر کرد.
مختاری در ادامه خاطرنشــان کرد: با توجه 
بــه تأمین و معرفی منابــع و فارغ از ایفای 
تعهدات شــهرداری در جهــت همکاری و 
با شرکت خودروسازی  مساعدت، مذاکرات 
در حال انجــام و حواله های جدیدی برای 
آنها از ســوی کارگزاری جدید صادر شده 
اســت. به نظر می رسد طرح چنین مسائلی 
آن هم درست در میان انجام مذاکرات فنی 
و حقوقی آن هم در فضای رسانه ای، در یک 

نگاه خوشبینانه به  دور از خردمندی است.
وی در پاســخ به این پرســش که شرکت 
خودروساز ادعا می کند املاک معرفی شده 
به غیر واگذار شــده، تصریــح کرد: چنین 
ادعایی مطلقاً خطا است! اولاً که شهرداری 
تهران همان ابتــدای قرارداد املاک مدنظر 
خود را برای ایفای تعهدات به خودروســاز 
معرفی کرد؛ اما مدیران این شرکت همکاری 
با کارگزاران تسویه بدهی را انتخاب کردند. 
ثانیاً برابر بررســی های به عمل آمده چنین 
ادعایی نیز حتی در محاکم قضایی مسموع 
نبوده و دادگاه علیه خودروســاز رأی صادر 

کرده است.
زاکانی: بی تقصیریم!

ولی آحریــن اظهار نظــر در این خصوص 
را خود زاکانی داشــت. شــهردار تهران در 
واکنش بــه اظهارنظر مدیرعامــل یکی از 
اجرای  عــدم  درخصوص  خودروســازی ها 
تعهدات شهرداری گفت: شهرداری به تمام 

تعهدات خود عمل کرده است.
شــهردار تهران ظهر در حاشیه بهره برداری 
از ۲۲ بــازار میوه و تره  بار شــهر تهران در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: در حال حاضر 
ما پنج هزار دســتگاه اتوبــوس خریداری 
کرده ایم که دو هزار و ۵۰۰ دستگاه از تولید 
کننده داخلی و دو هزار و ۵۰۰ دســتگاه از 

تولید کننده خارجی خریداری شده است.
وی گفــت: ایــن اتوبوس هــا کیفیــت و 
قابلیت های بســیار خوبی دارند اما ما اعلام 
کرده ایــم که تولید داخل بــه اندازه نیاز ما 
نیست و نمی توانیم مردم را گرو بگیریم که 
چندین سال بعد اتوبوس ها را دریافت کنیم.

شهردار تهران با بیان اینکه ما طبق تعهدات 
پول را واریز کرده ایم و اتوبوس ها را تحویل 

اتوبوس هایی هم  می گیریم، تصریح کــرد: 
که از خارج از کشــور خریداری کرده ایم با 
کیفیت وارد کشور می شود.زاکانی ادامه داد: 
از دو هزار و ۵۰۰ دستگاه اتوبوس خریداری 
شــده داخلی ۵۰۰ دستگاه برقی و دو هزار 
دســتگاه با اســتانداردهای روز دنیا دیزل 
هستند.وی درخصوص اظهارنظر مدیرعامل 
ایران خــودرو مبنی بر عدم دریافت پول از 
شهرداری برای تولید اتوبوس، تصریح کرد: 
۱۷۰ دســتگاه اتوبوسی که اخیرا از آن یاد 
شده است غیر از ۵ هزار اتوبوس اشاره شده 
اســت؛ به طوری که ایــن اتوبوس ها قبلا 

خریدار شده بودند.
زاکانــی اضافه کــرد: تعامل بســیار خوبی 
بــا خودروســازها داریــم و در خصــوص 
اظهارنظــری که انجام شــده ما اســمی از 
خودروســاز نیاورده ایم اما اعــلام کرده ایم 
در حوزه کیفیت اگــر اتوبوس های داخلی 
می کنیم  باشــند خریداری  داشته  کیفیت 
کــه در ایــن رابطه بیان نادرســتی مطرح 
شده است.شــهردار تهران بیان کرد: ما هم 
پرداخت نقدی و هم تهاتر با ملک داشــتیم 
که پرداخت نقدی انجام شــده و تهاتر هم 
جزو قرارداد بوده که ملک معرفی شده است 
کارشناس  براســاس  را  قیمت گذاری ها  اما 
رســمی اعلام کرده ایم که خودروســاز از 
طریق کارگزاری بــرای قیمت گذاری عمل 
کــرد و در مرحلــه بعــد با کارگــزاری به 
اختلاف خورده و شکایت کردند و خودشان 
محکوم شــدند.زاکانی افزود: از میان ۱۷۰ 
دستگاه اتوبوسی که خریداری شده بود باید 
بگویم که این دســتگاه ها اشکالاتی داشتند 
که اشــکالات را به مجموعه اعلام کردیم و 

گفتیم که ایرادات را رفع کنند.

 »همدلی« از حاشیه های جنجالی اختلاف
 بین شهرداری و ایران خودرو گزارش می دهد: 
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